



Haitong MPF E-statements Arrangement

Please note that your Haitong MPF e-statements will no longer be available after the scheme is onboarded to the eMPF Platform on 30 December 2025.

If you need to obtain e-statements of recent 2 years, please email us at htiamcs@htisec.com. Your requested e-statements will be sent to you shortly.

For new e-Statements issued on or after 30 December 2025, please download them from the eMPF Platform website, mobile app or contact the eMPF Customer Service Hotline 183 2622 for more details.

海通強積金電子結單之安排

海通 MPF 退休金已於 2025 年 12 月 30 日加入積金易平台，因此您將無法於海通網站查閱或下載電子結單。

如需索取過去 2 年的電子結單，請透過電郵 htiamcs@htisec.com 與海通客戶服務部聯絡。我們將盡快把該電子結單發送給您。

如需索取於 2025 年 12 月 30 日或之後發出的新電子結單，請登入積金易平台，手機應用程式或聯絡積金易客戶服務熱線 183 2622 查詢詳情。

Haitong International Investment Managers Limited
海通國際投資經理有限公司